

## **PYKÄLÄ RY:N**

### **HALLITUKSEN KOKOUS 39/2016**

- Aika:** 18.10.2016 klo 19
- Paikka:** Yhdistyksen väistötilat Casa Academicalla  
Hietaniemenkatu 7 A
- Läsnä:** Katariina Järvi, puheenjohtaja  
Laura Renholm, sihteeri  
Tiia Takalo  
Linnea Viherkenttä  
Harri Gröhn  
Enna Hakala  
Aapo Heinäsmäki  
Helinä Teittinen

#### **1. Kokouksen avaaminen**

Puheenjohtaja Järvi avasi kokouksen kello 19.04.

#### **2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen**

Todettiin kokouksen olevan laillisesti koolle kutsuttu ja päätösvaltainen.

#### **3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi**

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi muutoksin. (Liite 1)

#### **4. Ilmoitusasiat**

Langettiin tilavastaava Viherkentälle myöhästymissakko.

Tiedotusvastaava Takalo kehotti kaikkia ottamaan ruokaa. Kiitettiin Takaloa ruuasta.

Yleisvastaava Hakala ilmaisi ihastuksensa Lex ry:n Toogabileiden promovideolle. Katsottiin video.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki ilmoitti hattrickin olevan ohi ja siihen osallistuneiden pykälästien selvinneen siitä hengissä.

Takalo kertoi sijaistaneensa toimistosihteerin Sanna Vasamaa tänään toimistolla.

Todettiin Kaverisitsejä vietetyn.

Todettiin keskustakampusten tiedekuntajärjestöjen hallitusten välistä tila-aproa vietetyn ja illan olleen voitokas.

Epäiltiin Viherkentällä olevan ilmoitusasiaa.

Todettiin Viherkentän edustaneen Humanisticumin vuosijuhlilla.

Langetettiin matkapuhelinhäiriösakko Takalolle.

Todettiin FC Force Majeuren voittaneen yliopistosarjan mestaruuden. Onniteltiin joukkuetta voitosta.

## **5. Edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen**

Siirrettiin edellisen kokouksen pöytäkirjan tarkastaminen hallituksen sähköpostilistalle.

## **6. Yleisasiat**

### **6.1 Kaverisitsit 13.10.**

Todettiin Kaverisitsien sujuneen hyvin ja sitseillä olleen hauskaa.

Keskusteltiin taloudenhoitaja Gröhnin plaseerauksesta.

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki harmitteli hänen kutsunsa unohtuneen. Keskusteltiin hallitusten jäsenten Pykälän ulkopuolisista ystävyysuhteista.

### **6.2 Ulottuvuusbileet 2.11.**

Todettiin Ulottuvuusbileiden ensimmäisen lipunmyyntiä vietetyn aikaisemmin kuluneen päivän aikana. Keskusteltiin lippujen menekistä.

Tilavastaava Viherkenttä kertoi seuraavan lipunmyynnin olevan torstaina ja bileiden teeman julkaistavan ennen sitä.

Keskusteltiin tapahtuman ensimmäisestä trailerista ja budjetista.

Paheksuttiin pykälä-infoa laiskuudesta.

### **6.3 Glamoursitsit 9.11.**

Opintovastaava Teittinen kertoi tahtovansa Glamoursitseille haalarimerkin.

### **6.4 Sonniaiset 16.11.**

Keskusteltiin Sonniaisten lippujen hinnasta ja teemasta.

### **6.5 Pikkujoulut 24.11.**

Yleisvastaava Hakala totesi Pikkujouluista tulevan hyvät.

Keskusteltiin Pikkujoulujen tarjoiluista, ohjelmasta, esiintyjistä, jatkoista ja jatkojen tarjoiluista, lipunmyynnistä ja Facebook-tapahtumasta.

## **6.6 Korruptiositsit 2.12.**

Sihteeri Renholm totesi kokoustavansa YSV:n kanssa seuraavana päivänä ja aloittavansa silloin toden teolla Korruptiositsien suunnittelun.

## **6.7 Kiitosristeily 13.12.-15.12.**

Keskusteltiin Kiitosristeilyn palautelomakkeesta ja palautetilaisuudesta.

## **6.8 Muut syksyn tapahtumat**

Keskusteltiin emäntien järjestämästä lohturuokasitseistä. Velvoitettiin yleisvastaava Hakala selvittämään asiaa lisää.

## **6.9 Muut yleisasiat**

Ei muita yleisasiota.

## **7. Opintoasiat**

### **7.1 Seminaarivapaapaikat**

Päätettiin myöntää Työoikeuden ajankohtaispäivä -seminaarivapaapaikka Asta Tukiaiselle.

### **7.2 Muut opintoasiat**

Opintovastaava Teittinen kertoi tavanneensa uutta opetusvaradekaania yhdessä Codexin opintovastaava Rita Härmälän kanssa aikaisemmin kuluneen päivän aikana.

Teittinen totesi ON- ja OTM-koulutusohjelmien johtoryhmien kokoustaneen ja kertoi ryhmien valmistelemista uudistuksista tutkintojen rakenteeseen ja opetusmenetelmiin.

## **8. Ulkoasiat**

### **8.1 Tulevat KV-viikot**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi Artiklan KV-viikolle lähtevän Aapo Heinäsmäki, Tiia Takalo, Julius Viherkenttä, Lauri Laatonen ja Valtteri Isola.

Heinäsmäki totesi Nordiska Sekretariatetin uudeksi presidentiksi valitun istuvan Islannin Int.Sekin. Kolfinna Tomasdottirin ja varapresidentiksi Uppsalan istuvan Int.Sekin. Sarah Åboenden.

### **8.2 Oktoberfest-sitsit 20.10.**

Keskusteltiin Oktoberfest-sitsien tarjoiluista, tiloista, äänentoistosta, siivouksesta, yritysyhteistyöstä sekä ohjelmasta.

### **8.3 Codex-sitsit 3.12.**

Ulkoasiainvastaava Heinäsmäki kertoi välittäneensä kutsun Justukselle Codex-sitseille uudemman kerran.

Keskusteltiin sitsien enimmäisosallistujamäärästä ja järjestelyistä.

### **8.4 Muut ulkoasiat**

Todettiin tulevana viikonloppuna vietettävän Stadgan vuosijuhlia. Keskusteltiin Stadgalle vietävistä lahjoista.

Velvoitettiin tiedotusvastaava Takaloo ottamaan tiedotusharrintyhjäksijuomapunssipullo syliin.

Vastaanotettiin Tidskrift utgiven av juridiska föreningen i Finland, etthundrafemtioandra årgången fjärde häftet 2016.

Valtuutettiin taloudenhoitaja Gröhn maksamaan Otava kirjapainon lasku koskien Pykälän laulukirjoja.

Kokoustauko alkoi kello 20.26.

Kokoustauko päättyi kello 20.43.

## **9. Tila-asiat**

### **9.1 Remonttiasiat**

Tilavastaava Viherkenttä totesi urakkasopimuksen allekirjoitetun.

Todettiin tilojen remontointia varten otettavan lainan suuruuden muuttuneen yhdistyksen kokouksen tekemän päätöksen myötä.

Tilavastaava Viherkenttä totesi rakennustöiden alkaneen edellisenä päivänä. Keskusteltiin remontin arvioidusta valmistumisaikataulusta.

### **9.2 Väistötilat**

Keskusteltiin väistötilojen sekä väliaikaisen hallituksen huoneen avaimista.

Todettiin Pykälän toimistolla olevan vara-avain Casalle, jonka saa sieltä tarvittaessa toimistos sihteeri Sanna Vasamalta toimiston aukioloaikojen puitteissa.

### **9.3 Muut tila-asiat**

Ei muuta tila-asiaa.

## **10. Yrityssuhdeasiat**

## **10.1 Yhteistyötapaamiset**

Sihteeri Renholm kertoi tulevista yhteistyötapaamisista sekä mahdollista muutoksesta YRSUn neuvottelustrategioissa.

## **10.2 Muut yrityssuhdeasiat**

Sihteeri Renholm totesi YSV:n kokousta vietetyn edellisellä viikolla.

Renholm kertoi tavanneensa Valtioneuvoston kanslian edustajia ja tapaamisen yhteydessä sovitusta excursiosta.

## **11. Talous**

### **11.1 Valmennuskurssit**

Keskusteltiin valmennuskurssien budjettiluonnoksen aikataulusta ja sen vaikutuksesta hallituksen ensi vuoden budjetin valmisteluun. Todettiin vastaava kurssipäällikkö Essi Granholmin tulevan kokoukseen muutaman viikon päästä ja asiaa käsiteltävän siellä tarkemmin.

### **11.2 Spex**

Keskusteltiin Spex-risteilyn maksamisen järjestämisestä.

### **11.3 Avustushakemukset**

Päätettiin hylätä RinneRikollisten avustushakemus Alppi- ja Surffimatkoille. Todettiin taloudenhoitaja Gröhnin tiedottavan relevantteja toimijoita asian tiimoilta ja esittävän samalla perustelut kielteiseen päätökseen.

### **11.4 Tulevan vuoden talousarvio**

Keskusteltiin uudesta talousarviopohjasta ja talousarvion laatimisesta ensi vuoden toimijoille.

Keskusteltiin hallituksen kulujenseurannasta ja rahankäytöstä yleisesti.

### **11.5 Muut talousasiat**

Taloudenhoitaja Gröhn kertoi taloustoimikunnan kokoustaneen.

Keskusteltiin seuraavan hallituksen perehdyttämisestä talousasioiden osalta.

Todettiin välitilintarkastuksen pidetyn aikaisemmin tänään. Gröhn kertoi välitilintarkastuksessa esille tulleista asioista.

## **12. Tiedotusasiat**

### **12.1 Nettisivujen päivittäminen**

Tiedotusvastaava Takalo totesi nettisivuja päivitetyn.

## **12.2 Muut tiedotusasiat**

Ei muuta tiedotusasiaa.

Kokoustauko alkoi kello 22.05.

Kokoustauko päättyi kello 22.29.

Keskusteltiin aikaisemmilta vuosilta jääneistä alaskirjattavista saatavista.

Siirryttiin kohtaan 14.1.

## **13. Yhdistyksen kokousten tekemät ponnet**

### **13.1 Ponsi koskien valmennuskursseja**

Keskusteltiin valmennuskursseista.

### **13.2 Ponsi koskien yhdistyksen strategiatyötä**

Käsitellään myöhemmin.

## **14. Muut esille tulevat asiat**

### **14.1 Yhdistyksen puheenjohtajan valinta vuodelle 2017**

Päätettiin esittää yhdistyksen kokoukselle Kiti Karvisen valitsemista yhdistyksen puheenjohtajaksi vuodelle 2017.

Palattiin kohtaan 13.1 ja esityslitan mukaiseen työjärjestykseen.

### **14.2 Inspehtori**

Todettiin uuden inspehtorin valintaa käsiteltävän myöhempänä ajankohtana.

### **14.3 Yhdistyksen ylimääräinen kokous 17.10.**

Todettiin ylimääräistä yhdistyksen kokousta vietetyn ja siellä valtuutetun hallituksen toteuttamaan aikaisempaa laajempi remontti, nostamaan tätä tarkoitusta varten aikaisempaa suurempi laina ja muutetun vuoden 2016 talousarviota vastaamaan kyseistä muutosta.

### **14.4 Yhdistyksen sääntömääräinen syyskokous 14.11.**

Todettiin kokouskutsun julkaistun kuluneena päivänä.

Keskusteltiin kokouksen Facebook-tapahtumasta.

Todettiin, ettei tulevaisuudessa käytetä puolestapuhujia.

Keskusteltiin hallitukseen hakijoiden hallitusvaalien yhteydessä pitämien puheenvuorojen pituudesta. Päätettiin puheenvuorojen pituudeksi 3 minuuttia.

#### **14.5 Hallitusvaalipaneeli 7.11.**

Keskusteltiin mahdollisuudesta videoida hallitusvaalipaneeli ja lähettää se live streamina sitä etänä seuraaville.

Keskusteltiin hallitusvaalipaneelin kysymyksistä.

Keskusteltiin hallitusvaalipaneelin yhteydessä koottavista perustiedoista jokaisesta hakijasta sekä tätä varten laadittavasta lomakkeesta.

Keskusteltiin tänä vuonna sovellettavasta vaalimenettelystä.

#### **14.6 HYYn edustajistovaalit**

Keskusteltiin 26.10. Pykälän toimistolla järjestettävistä edustajistovaalikalpeista.

Keskusteltiin HELPPO-keskiviikosta.

#### **14.7 Muut esille tulevat asiat**

Todettiin Codexin käsitelleen heidän oikeusaputoiminnan liittymistä OAVK:n toimintaan ja kokouksen päättäneen olemaan liittymättä OAVK:n päivystykseen.

#### **15. Seuraava kokous**

Todettiin seuraavan kokouksen olevan tiistaina 25.10. kello 19.30.

Todettiin taloudenhoitaja Gröhnin olevan pullavuorossa.

#### **16. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja Järvi päätti kokouksen kello 23.41.

#### **Pöytäkirjan vakuudeksi**

---

Katariina Järvi  
Puheenjohtaja

---

Laura Renholm  
Sihteeri